

Kustrådsmöte nr:30

Datum: 20151006

Plats: Rotviksbro

Närvarande: Ove Svanberg Christer Ström
Bo Nilsson Magnus Blomstrand(SJF)
Fredrik Jonsson(SJF) Barry Bengtsson
Stefan Nilsson(Halland) Bo Jansson
Bo Lindqvist Thore Ekelind
Håkan Eklund(SJF VGV) Martin Hahne

Protokollfört av: Martin Hahne

Distribueras: Samtliga medlemmar i kustjaktrådet, Hans Geibrink, Leif Juhlin, Magnus Blomstrand, Stefan Nilsson, Leif Julin och Fredrik Jonsson

§1 Mötets öppnande.

Vi hälsade varandra välkomna och drog igång.

§2 Godkännande av dagordning.

Godtogs utan anm.

§3 Godkännande av kallelse.

Godtogs.

§4 Val av mötesordförande, justeringsman o sekreterare.

Ordf. Thore Ekelind, Justeringsman Håkan Eklund, Sekreterare Martin Hahne.

§5 Föregående protokoll.

Inget att anmärka om det men vi enades om att ordna ett möte med Örjan på Öckerö för att träffa jägarna på ön/öarna o förklara nyttan med att tillhöra SJF samt lyssna på deras synpunkter.

§6 Tankar om årets säljakt.

Det konstaterades att kvoten fylls snabbt och det av ett lågt antal jägare där några enstaka skjuter mer än 5 sälar och att det totala antalet aktiva säljägare i landet 2014 var ca 75 st.

Den ökade tilldelningen hade ett par krav som gjorde den mera inriktad på problemsälar. Vi efterlyste även publicering av dessa beslut på förbundets hemsida snarast samt distribuering till resp kustråd då många fick kännedom via dagstidningar som dessutom saknade viktiga uppgifter.

§7 Redovisning av vårt Elmia deltagande.

S-G Lunneryd uppvisade tillvaratagning av säl samt bjöd på smakbitar. Vi tog hand om sjöfågel o mink samt bjöd även på grillad ejder. På det hela fick vi mycket positiv uppmärksamhet o många intresserade som ställde bra frågor. Tankar uppkom om vi skulle göra något motsvarande på t.ex. Ullareds vildmarksmässa för att nå ut till icke jägare.

§8 Redovisning av det nationella mötet i Kungälv.

En kort muntlig redogörelse av vad vi fick höra av de olika föreläsarna som Martin Green. S-G Lunneryd o Petter Mahrs. Vi beslutade att Martin vidarebefodrar mötesprotokoll samt bilagor till de som är intresserade av detta under förutsättning att de berörda kontakter honom snarast.

§9 Vårans hemsida. Tankar o ideer ang denna.

Här enades vi i VGV att vi ville ha en informativ o lättförstådd hemsida som lockar o entusiasmerar förbundets medlemmar.

§10 Intresse för minkrapportering?

Det fanns ett visst intresse för detta så Magnus tog uppdraget att ordna ett lätthanterligt rapporteringsdokument till hemsidan. Rapportering till Martin som vidarebefodrar till Magnus kvartalsvis.

§11 Årets skarvjakt.

Thore avlade rapport om hur det hade fortlöpt och lämnade uppgifter till hemsidan. Ny ansökan om skyddsjakt på skarv ska skickas in senast 2017.

§12 Övriga frågor.

Beslut togs att undersöka möjligheten att bjuda in gästföreläsare till nästa möte.

Det kom upp att kustrådet skulle genomgå en förändring och det höjdes röster som var intresserade av att bli delaktiga i hur detta skulle påverka oss.

Det hade observerats korsningar mellan olika gåsarter i de södra kustområdena.

Stefan N visade bilder på knubbsäl som tagits av gråsäl och uppvisade det så kallade "corkscrew syndrome".

§13 Nästa möte.

Återkommer med exakt datum, men Maj månad sattes.

§14 Mötets avslutande.

Vid pennan

Martin Hahne



Justerat av

Håkan Eklund